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گوستاوو آماده تغییر پاسپورت برای تیم ملی!

بهترین بازیکن فصل تراکتور ترجیح می دهد سال های بیشتری را در ایران 
بماند و حتی برای تیم ملی هم به میدان برود.

به گزارش »ورزش ســه«، گوستاوو واگنین ســتاره این فصل تراکتور و 
شــاید یکی از بهترین بازیکنان حال حاضر در لیگ برتر ایران باشــد که با 
عملکرد درخشــان خود، تراکتور را به سمت صدر جدول هدایت کرده است. 
او که دومین فصل حضورش در تبریز و تراکتور را سپری می کند، محبوبیت 
ویژه ای هم نزد هواداران تراکتور کســب کرده، می گوید در شــهر با او مثل 

ستاره ها برخورد می شود.
واگنین در مصاحبه  مفصلی، در مورد تمام مســائل پیرامونی تیم تراکتور 
و فوتبال ایران صحبت کرده و پاســخ های جالبی را به سوالات داده است؛ از 
خشم و دیســیپلین پاکو خمس تا شانس قهرمانی تراکتور و البته تفریحات 

خاص در تبریز.
گوستاوو که با لهجه جالبی هم انگلیسی را صحبت می کند، در مورد ادامه 
کار خــود در ایران هم صجبت کــرده و همچنین از هم بازی بودن با نیمار و 

پائولینیو در برزیل حرف های جالبی را زده است.
تو گل مهمی هم زدی، در این صحنــه واقعا جایگیری ات خیلی 

خوب بود.
فکر می کنم خیلی خوب توانســتم در موقعیت قــرار گرفتم چون حس 
می کردم ممکن اســت توپ را به دهانه دروازه بفرستند اما به هر حال بعد از 

اینکه اخباری توپ را گرفت، موفق شدم ریباند کنم و گل را بزنم.
این ســومین گلت در این فصل بود، خودت فکر می کردی انقدر 

خوب گل بزنی؟
من قبل از اینکه به تراکتور بیایم بیشــتر هــم گل می زدم و 13 گل در 
رومانی داشتم. فکر می کنم در ادامه فصل هم بتوانم بیشتر و بهتر گل بزنم. 

این برای من جای تعجبی ندارد.
چند باری که تو را در تمرین دیدیم، این طور حس کردیم که انگار 

سرمای تبریز برایت آزاردهنده است.
من همیشــه سعی می کنم خودم را از ســرما در امان نگه دارم. همیشه 
دســتکش و کلاه و لباس آستین بلند دارم تا سرما نخورم. البته من قبلا در 
چین و رومانی بودم که خیلی ســردتر هســتند و الان هم خودم را کاملا با 

سرمای تبریز وفق دادم، البته واقعا گاها هوا خیلی سرد است.
تو این فصل شاید بهترین بازیکن تراکتور بودی، آیا این بهترین 

فرم تو در دوران بازی ات است؟
من فکر می کنم عملکرد خوبی داشتم اما نمی توانم بگویم بهترین بازیکن 
هستم چون همه ما در قالب تیمی تلاش می کنیم وظایفمان را انجام بدهیم. 
با این حال از عملکردم بســیار خوشــحالم، ما همیشه خیلی سخت تلاش 
می کنیم و البته امکانات خوبی هم داریم که جا دارد از این بابت از باشــگاه 
تشــکر کنیم. من فکر می کنم باید تا آخر فصل ســخت تمرین کنم و خوب 

باشم تا بتوانم پاسخ سوال دومتان را بدهم.
در مورد آقای خمس چه نظری داری؟

او حدود یک ســال پیش به ایران آمد و من از ســبک او خیلی خوشــم 
می آید. او به ما می گوید همیشه توپ را حفظ کن و موقعیت بسازید که این 
برای فوتبالیســت تکنیکی مثل من خیلی جالب است. خمس روحیه تیم را 
کامــلا تغییر داده و ما را همدل و هماهنگ کرده و فضای تیم را به شــکلی 

خوبی درآورده است. من فکر می کنم ما با او در مسیر خوبی قرار داریم.
تــو قبلا در یک مصاحبه گفتی که در ایران مثل ســتاره ها با تو 

برخورد می شود.
بله زمانی که من به تراکتور رسیدم و در ترکیب این تیم بازی کردم، فکر 
می کنم عملکرد خوبی داشتم و به همین خاطر حمایت گرمی را از هواداران 

تراکتور و همچنین اعضای تیم گرفتم. 
دریافت چنین محبتی برای من فوق العاده بود، زمانی که من برای خرید 
یا رســتوران بیرون می روم، برخورد فوق العاده ای با من می شود. چه چیزی 

می توانم بگویم؟ فوق العاده است.
آیا خاطره جالبی هم از این موارد داری؟

نمی دانم، چیزی به یادم نمی آید. البته یک بار که خانواده ام اینجا بودند و 
خواستیم به بازار برویم، برخورد خیلی جالبی به ما شد. 

ما برای دیــدن فرش ها رفتیم و مغازه دارها خیلی اســتقبال خوبی از ما 
کردند و می خواســتند ســنت و فرهنگ فرش ایران را به ما نشــان بدهند. 
برایم خیلی جالب اســت که مردم ایران همیشه دوست دارند هرچیز خوب 
خودشــان را به ما هم نشــان بدهند و خانواده ام هم از این موضوع در بازار 

لذت بردند.
کلا در تبریز تفریحاتت را چطور می گذرانی؟

من همانطور که گفتید به رستوران می روم با ریکاردو و خیمنز. همچنین 
چند بــاری به بولینگ رفتیم و همچنین خیلــی وقت ها در خانه می مانم و 
گیتار می زنم یا بوکس کار می کنم و البته به بازی های کامپیوتری هم علاقه 

زیادی دارم.
رابطه ات با شجاع چطور است؟

او عالی است، همیشه با من شــوخی می کند و همیشه هوای ما را دارد. 
او یک کاپیتان واقعی اســت، می دانید همیشــه از همه بازیکنان حمایت و 
پشــتیبانی می کند. شجاع آدم خیلی خیلی خوبی است و می توانم بگویم او 

جزء نزدیکترین و بهترین دوستان من است.
به نظرت مهم ترین مشکل فوتبال ایران چیست؟

فکر می کنم وی ای آر مهم ترین و بزرگترین مشــکل اســت. چون بازی 
را کامــلا تحت تاثیر قرار می دهد، من یک گل زدم که آفســاید نبود اما داور 
آفساید گرفت و البته برعکسش هم بود. داوران ممکن است اشتباه کنند اما 
اگر تکنولوژی داوری باشد این اشتباهات را کاهش می دهد. من هم بدشانس 

بودم چون دو گل من به شکل بدی مردود شد.
تو از رومانی به ایران آمدی، اگر بخواهی دو کشور را مقایسه کنی، 

چه چیزی می گویی؟
من فکر می کنم ایران فوتبال خیلی خیلی با کیفیتی دارد. بازیکنان ایرانی 

خیلی فیزیکی هستند و البته تکنیک خوبی هم دارند. 
شما همیشه می بینید که ایران به جام جهانی می رود و آنجا هم عملکرد 
بدی ندارد. رومانی در سال های اخیر هرگز به جام جهانی نرفته اما نکته مهم 
این است که بازیکنان زیادی از لیگ رومانی به لیگ های بزرگ مثل اسپانیا، 
ایتالیا، انگلیس و... رفتند که فکر می کنم نشــان می دهد لیگ این کشــور 

بیشتر دیده می شود.
می دانی که پرســپولیس و اســتقلال مهم ترین رقبای تراکتور 

هستند، در مورد آنها چه نظری داری؟
می دانم آنها تیم های بهترین خوبی هســتند. مــن در مقابل هر دو بازی 
کــردم و فهمیدم که رویارویی بــا آنها چه بازی مهم و بزرگی اســت. ما و 
هوادارانمان همیشــه دوســت داریم آنها را ببریم و واقعا بازی ما مقابل آنها 

تماشایی است.
قراردادت آخر فصل به پایان می رسد، در تراکتور خواهی ماند؟

قرارداد مــن در ماه ژوئن به پایان می رســد، من واقعــا در ایران خیلی 
خوشــحالم اما می دانید که هنوز پیشــنهاد تمدید قرارداد نگرفتم. مهم این 
اســت که الان اینجا هستم و تمرکزم روی این فصل است و دوست ندارم در 

مورد آخر فصل صحبت کنیم.
بین بازیکنان ایرانی خارج از تراکتور، بازی چه کســی را بیشتر 

دوست داری؟
طارمی! او در یک ســطح متفاوت با سایر بازیکنان ایرانی است و همیشه 
خیلی خوب گل می زند و همیشــه روی گلزنی تمرکز خوبی دارد. او همیشه 

کارش را خوب انجام می دهد و در پورتو بسیار عالی است.

گفتوگو

اگرچه سرپرست فدراسیون والیبال مشخص 
شــده اما برنامه ریزی برای تیم ملی و انتخاب 
سرمربی و خروج از بحران بلاتکلیفی مهم ترین 

خواسته اهالی این رشته است.
به گزارش  مهــر، دوره ریاســت محمدرضا 
داورزنی ۲۹ آبان ماه به پایان رســید و مراسم 
تودیع و معارفه رئیس پیشــین و سرپرست 
جدید این فدراســیون برگزار و داورزنی بعد 
از 1۷ ســال با فدراســیون والیبال وداع کرد. 
پیش از این با اعلام فدراسیون والیبال قرار بود 
مجمع فوق العاده فدراســیون همان روز )۲۹ 
آبان( برگزار شود تا طبق اساسنامه فدراسیون 

که به تأیید فدراســیون جهانی هم رســیده، 
اعضای مجمــع در مورد آینده فدراســیون 
والیبال تصمیم گیری کننــد و یک نفر را به 

عنوان سرپرست انتخاب کنند. 
اما ایــن برنامه ریزی خیلــی زود با مخالفت 
وزارت ورزش و جوانــان نقش بر آب شــد و 
وزارت خانــه اعلام کرد تاریخی برای برگزاری 
مجمع فوق العاده فدراســیون والیبال تعیین 
نکرده اســت تا به این ترتیب روز ۲۹ آبان که 
دوره چهارساله داورزنی در فدراسیون والیبال 
به پایان رســید، مجمعی هم برگزار نشــد و 
فدراســیون بدون سرپرست و رئیس به مدت 

1۵ روز در بلاتکلیفی به سر برد.
هشدار برای بلاتکلیفی والیبال

انتخاب مرادی به عنوان سرپرست فدراسیون 
والیبال اگرچه دیر اما به اعتقاد اهالی والیبال 
درســت و به جا بود چرا که طبق اساسنامه 
فدراسیون جهانی والیبال، نایب رئیس می تواند 
سرپرســتی فدراسیون را برعهده بگیرد. البته 
با وجود اینکه سرپرســت فدراسیون تعیین 
شــده اما محمد موسوی کاپیتان تیم ملی به 
تازگی در صفحه اجتماعی خود از بلاتکلیفی 
فدراسیون و طولانی شــدن لیگ والیبال در 
سال منتهی به المپیک گلایه کرده است و این 

نشان می دهد والیبال بیشتر از گذشته نیاز به 
توجه دارد و دیگر زمانی فرصت سوزی نیست 
چرا که لیگ ملت های والیبال آخرین فرصت 
برای المپیکی شــدن این تیم است و اگر در 
انتخاب سرمربی و برنامه ریزی برای تیم ملی 
باز هم تعلل به وجود آید، ملی پوشان والیبال 

باید قید سومین حضور در المپیک را بزنند.
معروف و پیاتزا روی نیمکت 

تیم ملی والیبال؟
قطعاً همه اهالی والیبال انتظار دارند حالا که 
سکان فدراســیون به یار غار داورزنی رسیده 
او هم در راســتای انتخاب ســرمربی جدید، 

سیاســت های رئیس پیشین فدراسیون را در 
پیش بگیرد و هر چــه زودتر تکلیف نیمکت 
تیم ملی والیبال را مشخص کند. آن طوری که 
شنیده می شــود گویا مرادی برای رسیدن به 
گزینه های مورد نظر و جمع بندی نهایی یک 
ماه فرصت خواسته و سرمربی تیم ملی تا یک 
ماه دیگر مشخص می شود. از بین گزینه ها هم 
به نظر می رسد دو گزینه یعنی سعید معروف و 
»روبرتو پیاتزا« از سایر نفرات شانس بیشتری 

برای هدایت تیم ملی والیبال ایران دارند.
داورزنی در اندیشه کرسی 

در کنفدراسیون والیبال آسیا
با روی کارآمدن مردای شــرایط برای والیبال 
ایران هموارتر شــد، اگرچــه پیش از این هم 
خطــر تعلیق از والیبال ایران دور بود و برخی 
اهالــی والیبال معتقــد بودند ایــن موضوع 
نمی تواند برای والیبال ایران دردسرساز شود، 
اما حضور فردی مثل مرادی که از شرایط آگاه 
اســت، به والیبال ایران کمک زیادی خواهد 
کــرد. لیگ ملت های والیبال تنها فرصت تیم 
ملی برای المپیکی شدن است و هنوز تکلیف 
ســرمربی تیم ملی هم مشــخص نشده، در 
چنین وضعیتی فــردی که در جریان تمامی 
امور است به خوبی می تواند تصمیمات درست 

و منطقی برای والیبال ایران بگیرد.
ضمن اینکه داورزنی برای کرســی ریاست و 
انتخابات کنفدراسیون والیبال  نایب رئیســی 
آســیا هم ثبت نام کرده و حضــور یک فرد 
آگاه در کنار او می تواند به لابی هایی که برای 
رسیدن به این کرسی نیاز دارد کمک زیادی 
کند. البته مرادی خودش هم برای ریاســت 
فدراســیون والیبال ثبت نام کرده و هم جزو 
نامزدهای پست ریاست این فدراسیون است، 
اما از آنجا که وی بازنشسته محسوب می شود 
بعید اســت تأیید صلاحیت شــود و به این 
ترتیب موضوع سرپرســتی او با ثبت نامش در 

فدراسیون منافاتی نخواهد داشت.
انتخابات والیبال در راه است؟

مرادی طبق قانون شــش مــاه فرصت دارد 
تا ســاز و کار انتخابات فدراســیون را فراهم 
کند، وزارت ورزش با انتخاب درســت مرادی 
باعث شد تا برنامه های این فدراسیون از ریل 
خارج نشود و طبق برنامه انتخاب سرمربی و 
برگزاری انتخابات در دســتور کار قرار بگیرد. 
البته که جنگ بین محمدرضا داورزنی و بهنام 
محمودی دو نامزد پســت ریاست فدراسیون 
همچنان پابرجاست و باید دید تا روز انتخابات 
در این جدال کدام یک پیروز میدان خواهند 
بود. ضمن اینکه قطعاً تا روز انتخابات، خبرهای 

بسیاری از این دو خواهیم شنید.

والیبال روی خط شروع دوباره

معروف و پیاتزا روی نیمکت تیم ملی 

 به دنبال واگذاری مسئولیت کامل تیم امید 
به فدراســیون فوتبال، انتظــار می رود این 
نهاد با توجه به داشــتن اختیار تام، با هدف 
شکستن طلســم صعود امیدها به المپیک، 
برنامه ریزی خود را از همین امروز آغاز کرده 

و زمان را از دست ندهد.
به گــزارش ایرنا، تیم فوتبال امید بر خلاف 
دوره های گذشــته این بار در همان مرحله 
اول انتخابــی المپیک حذف شــد تا خیلی 
زودتر از دوره های قبل پرونده این تیم بسته 
شود و حسرت رفتن فوتبال به المپیک ۵۲ 

ساله شود.
در باب شکســته  نشدن طلســم فوتبال در 
صعود به المپیک، دلایل مختلفی برشمرده 
شده اســت؛ دلایلی که باعث شده است تا 
این رشــته پرطرفدار در نیم قرن گذشــته 
رنگ المپیک را نبینــد و هر دوره با وجود 
امیدهایی که به وجود می آید، در نهایت در 
رســیدن به بزرگترین رویداد ورزشی دنیا 

ناکام بماند.
از عوامل برجســته ناکامــی فوتبال در راه 
المپیک می توان به مدیریت مشــترک تیم 
امید توسط کمیته ملی المپیک و فدراسیون 
فوتبال اشاره کرد. در حالی که متولی همه 
رشــته های ورزشــی برای کســب سهمیه 
فدراســیون ها هســتند، حکایت  المپیک، 
فوتبال فــرق دارد و مدیریت امیدها به طور 
مشترک برعهده فدراسیون فوتبال و کمیته 

ملی المپیک بوده است.
همین مســئله چالش های زیادی را در سه 
دهه گذشــته به وجود آورده و سبب شده 
زمان و انرژی که باید جهت آمادگی مناسب 
امیدهــا در راه مســابقات انتخابی المپیک 
صرف شــود، در راســتای حــل اختلافات 
کمیتــه ملی المپیک و فدراســیون فوتبال 

هزینه شــود! اختلافاتی کــه چه در بخش 
مدیریتی و چــه هدایت فنــی، همواره به 
عنوان یک معضل بزرگ بر ســر راه امیدها 

بوده است.
پس از حذف تیــم امید از انتخابی المپیک 
پاریس آن هم در همان مرحله اول و با نگاه 
به اختلافاتی که بر ســر انتخاب سرپرست 
بیــن فدراســیون و کمیته وجود داشــت، 
امیدها  مشــترک  مدیریت  درباره  بازنگری 
بیشــتر از قبل ضرورت پیدا کرد. به طوری 
کــه مهدی تاج، رئیس فدراســیون فوتبال 
۲۹ مهر خواســتار روشن شدن تکلیف تیم 
امید شــد و گفــت: »این تیم یــا باید زیر 
نظر فدراســیون فوتبال باشد یا کمیته ملی 
المپیک، مثل تیم فوتبال نوجوانان و فوتبال 
بانوان .... نه اینکه از المپیک کنار برود ولی 
بــرای مدیریت تیم فوتبــال امید باید فکر 

شود.«
درخواســت تاج بــه نوعی مویــد اختلاف 
فدراســیون فوتبال با کمیته ملی المپیک 
بر ســر مدیریت تیم امید بــود؛ اختلافاتی 
که دو طرف همواره در رویارویی با رسانه ها 
سعی در انکار آن داشتند و هر گونه اختلاف 
نظری را رد می کردند! با این حال تنش هایی 
که از سال گذشته تا تابستان امسال بر سر 
انتخاب حبیب کاشانی به عنوان سرپرست 
تیم فوتبال امید وجود داشــت، گویای همه 

چیز بود.
به نظر می رســد تجربه حــذف زودهنگام 
تیم امید مســیر رسیدن به المپیک ۲۰۲۴ 
و چالش هایی که بین کمیته و فدراســیون 
به وجود آمده، ســرانجام سبب شده است 
کــه کمیته ملــی المپیک، قیــد امیدها را 
بزند. گرچه کمیته ملی المپیک همواره در 
دوره هــای قبل هرگونه دخالت در تیم امید 

را رد می کرد اما اختلاف بر سر انتخاب مربی 
ایرانی یا خارجی و همچنین سرپرســت و 
مدیر تیم، تنها در ۲ دوره اخیر نشــان داد 
که خلاف اظهارنظرهایی که مطرح می شود، 
کمیته هم خود را در تصمیم گیری برای تیم 

امید محق می دانست.
حال اما به نظر می رســد ســرانجام کمیته 
ملی المپیک درباره فوتبال کوتاه آمده و آن 
طور که مناف هاشمی، دبیرکل کمیته ملی 
المپیک امروز اعلام کرد، قرار است که همه 
اختیــارات تیم امید به فدراســیون فوتبال 
واگذار شــود. هاشــمی در حاشیه بیست و 
نهمین نشســت هیئت اجرایی کمیته ملی 
المپیک گفت: »در مــورد تیم فوتبال امید 
و اختیارات این تیم به فدراســیون فوتبال 
تفویض اختیار شده اســت. این فدراسیون 

ماننــد دیگر فدراســیون ها می تواند درباره 
رشــته های مــورد حمایت خــود تصمیم 

بگیرد.«
با نظر صریــح کمیته ملی المپیک و همان 
طور که تاج هم خواســتار مشــخص شدن 
تکلیف تیم امید شــده بود، توپ امیدها به 
طــور کامل در زمین فدراســیون فوتبال و 
مسئولیت این تیم تمام وکمال بر عهده این 

فدراسیون قرار گرفته است.
بــا توجــه به کنــار کشــیدن کمیته ملی 
المپیک، حال فدراسیون فوتبال در آستانه 
یک آزمون قرار دارد و به عنوان تنها متولی، 
ماموریت شکســتن طلسم صعود امیدها به 
المپیک بر دوش فدراســیون اســت. با این 
تصمیم انتظار می رود که فدراسیون فوتبال 
خلاف گذشته که هماهنگی با کمیته برای 

تصمیم گیری، سبب فرصت سوزی می شد، با 
توجه مسئولیت 1۰۰درصدی در تیم امید، 
برنامه ریزی بــرای انتخابی المپیک ۲۰۲۸ 

لس آنجلس را از همین فردا آغاز کند.
تدارک و برنامه ریــزی و انتخاب کادر فنی 
برای تیمی که طی چهار سال آینده شرایط 
سنی شــرکت در انتخابی المپیک را داشته 
باشد، باید در اولویت فدراسیون فوتبال قرار 
بگیرد.  چهار سال می تواند فرصتی مناسب 
برای فوتبال در مســیر آماده سازی المپیک 
باشد و در صورت شــروع از امروز می توان 
به شکسته شدن طلسم فوتبال در صعود به 
المپیک امیدوار مانــد تا فوتبال که آخرین 
خاطره اش از حضــور در المپیک، مونترال 
1۹۷۶ اســت، در ۲۰۲۸ لس آنجلس دوباره 

به این رقابت ها برگردد.

تیم امید فراموش نشود

صد و دومین دیدار تیم های فوتبال پرسپولیس و استقلال 
در شرایطی برگزار خواهد شد که بررسی عملکرد دو تیم در 
دیدار گذشته نوید نمایشی سرد و کسل کننده را می دهد 

و بعید است دربی جذابی باشد.
به گزارش  مهر، استقلال و پرسپولیس به عنوان دو تیمی 
که بیشــترین طرفداران را در فوتبال ایران دارند، در طول 
سالهای فعالیت شأن صد و یک بار با یکدیگر روبرو شده اند 
کــه اکثر این دیدارها برخلاف تصوراتی که وجود داشــته 
ضعیف و فاقد کیفیت فنی یک بازی با عنوان »دربی« بوده 
است. البته که برخی دیدارها هم جذاب و تماشایی از آب 
درآمدند اما آنچه بیشتر در ذهن هواداران و علاقمندان به 
فوتبال باقی مانده، دیداری ســرد و کسل کننده است که 
سال ها نتیجه ای جز تساوی به همراه نداشت و آن تساوی 

هم بدون گل بود.
در شرایطی که اســتقلال صدرنشین لیگ بیست و سوم 
است و پرســپولیس در رده چهارم قرار دارد، دربی صد و 
دوم قرار است روز پنجشــنبه ۲3 آذر در ورزشگاه آزادی 

تهران برگزار شــود. دیدارهای که در اواسط نیم فصل اول 
برگزار می شود و طبیعتاً باید از نظر فنی و هماهنگی تیم ها 

در بهترین وضعیت خود قرار داشته باشد.
با این حال نمایشــی که دو تیــم در دیدار ماقبل از دربی 
داشتند نمی تواند علاقمندان به فوتبال را امیدوار کند که 
شاهد نمایشی دلپذیر از سوی دو تیم باشند. استقلال هر 
چند صدرنشین است اما در دیدار برابر فولاد نمایش قابل 
قبولی نداشــت که البته سد دفاعی چند لایه فولاد هم در 

این بی کیفیت بودن بازی استقلال تأثیرگذار بود.
با این حال شاگردان جواد نکونام نتوانستند نمایشی داشته 
باشند که منجر به باز شدن دروازه فولاد و گرفتن سه امتیاز 
این دیدار باشد. با این حال آنها توانستند با تساوی در اهواز 

یک امتیاز بگیرند و همچنان صدرنشین جدول باشند.
در مقابل پرســپولیس که در ۶ دیدار گذشته رنگ برد را 
ندیده بود، در روزی که بازهم نمایش خوب و امیدوارکننده 
ای نداشت، موفق شد با یک گل تیم هوادار را شکست دهد 
تا نوار ناکامی هایش را قطع کند و ســه امتیاز ارزشمند را 
قبــل از دربی از آن خود کند. شــاگردان گل محمدی هر 
چند در این دیدار به پیروزی رســیدند اما نمایش جذابی 
نداشــتند و فوتبالی کم رمق و دور از هیجان را به نمایش 
گذاشتند. با این حال سه امتیاز این بازی می تواند برای آنها 

در دیدار برابر استقلال از اهمیت بالایی برخوردار باشد.
دو تیم در شرایطی به مصاف هم می روند که در دیدارهای 
گذشته هم نتوانستند فوتبال زیبا و تماشاگر پسندی را به 
نمایش بگذارند و به نظر می رسد در دربی هم همین اتفاق 

رخ خواهد داد. 

 علیرضا بیرانوند در بازی پرســپولیس و هوادار موفق شد 
دروازه خود را بسته نگه دارد و رکورد خود را بهبود بخشد.
به گزارش ایرنا، تیم فوتبال پرسپولیس در چارچوب هفته 
دوازدهــم رقابت های لیگ برتر موفق شــد با نتیجه یک 
بر صفر هوادار تهران را شکســت دهد. شــاگردان یحیی  
گل محمدی در حالی در این بازی موفق شدند دروازه خود 
را بسته نگه دارند. این تیم بعد از دو بازی برابر صنعت نفت 

آبادان و سپاهان موفق به ثبت کلین شیت شد.
در روزهایی که پرسپولیس در شرایط خوبی به سر نمی برد 
به طور حتم اگر از هر هوادار این تیم ســوال کنیم بهترین 
بازیکن تیم کیســت، بدون شک پاســخ سوال آنها کسی 

نیست جز علیرضا بیرانوند.
او تنها بازیکن سرخ پوشــان بود که بعد از شکست مقابل 
الدحیل و حذف از آســیا درحالی که هواداران خشمگین 
پرســپولیس به سمت ســرمربی این تیم و سایر بازیکنان 
بطری پرتاب می کردند، توســط همین هــواداران بخاطر 
نمایش خوب خود تشــویق شــد. بیــرو در روزهایی که 
پرسپولیس نتیجه نمی گرفت ستاره سرخ پوشان بود و اگر 
نبود شــاید گل محمدی و پرسپولیس به مراتب در شرایط 

بدتری قرار می گرفتند.
ثبــت رکــورد خیرکننده توســط ســنگربان ملی پوش 
پرسپولیس در روزهای بد این تیم نکته قابل توجهی است. 
بیرانوند پیش از این برابر 31 تیم لیگ برتری به میدان رفته 
بود که برابر 3۰ تیم موفق شــده بود دروازه خود را بسته 
نگه دارد. هوادار تهران تنها تیمی بود که بیرو هرگز موفق 
به ثبت کلین شــیت مقابل این تیم نشده بود. بیرانوند در 

فصل گذشته در 3 بازی که برابر این تیم تهرانی قرار گرفته 
بود که حاصل آن دو پیروزی 3 بر یک و یک شکست یک 
بر صفر بود تا هوادار تنها تیمی باشــد که گلر شماره یک 
تیم ملی مقابل آن نتوانسته دروازه خود را بسته نگه دارد. 
این درحالی ست که وی حتی مقابل تیم کنونی خود یعنی 

پرسپولیس نیز موفق به ثبت کلین شیت شده است.
بیرانوند مقابل هوادار کار ســختی نداشت تا این دروازه بان 
موفق شــود مقابل هوادار نیز قفل دروازه خود را بسته نگه 
دارد تا وی در مقابل تمامی 31 تیم لیگ برتری که مقابل 

آنها قرار گرفته است موفق به ثبت کلین شیت شود.
ســنگربان ملی پوش پرســپولیس حالا با ثبت این رکورد 
تاریخی خود با روحیه بالا خود را برای تقابل با اســتقلال 
تهران در شهرآورد پایتخت آماده خواهد کرد. این دروازه بان 
در این فصل موفق به ثبت ششمین کلین شیت خود شده 
و تنها در ۴ بازی دروازه خود را باز شــده دیده است. نکته 
جالب توجه آنجاســت که بیرو در سال جاری تنها در بازی 
با صنعت نفت آبادان بیشتر از یک گل دریافت کرده است.

رکورد استثنایی بیرانوند در لیگ برترپیش بینی»فنی« دیدار استقلال و پرسپولیس


